
Jaarverslag IKC-Raad 2022-2023  
 

Samenstelling MR: Astrid van Breeden (ouder bao, voorzitter), Fulco van Hulst (ouder bao), Femke King (ouder bao, 
t/m dec ‘22), Wendy Hobma (ouder bao),  Anique de Boer (ouder bao, vanaf juni ’23), Jacquelien de Witte 
(personeel bao),  Jolanda Sloot (personeel bao) en Mieke van der Tuin (personeel bao, secretaris).  
Samenstelling OC: Suzanne Koreman (ouder BSO) en Tessa van Dijk (ouder KdV).  
Op uitnodiging aanwezig: Johan Blank en Inge Dalebout 

 
De IKCR heeft in het schooljaar 2022-2023 vijf keer vergaderd. De notulen zijn, na vaststelling, gepubliceerd op de 
website van het IKC en verstuurd naar de GMR.  
 
De volgende punten zijn besproken:   
 
Vorming IKC-Raad   
We hebben dit schooljaar met een voltallige IKC-Raad kunnen vergaderen. In het voorjaar hebben verkiezingen 
plaatsgevonden.  
 
IKC-zaken en -ontwikkelingen   
- IKC-Raad is geïnformeerd over personeelsontwikkelingen van het lopende schooljaar en de formatie voor het 

komend schooljaar. Er was geen vervanging beschikbaar. Op IKC PJF hebben we vervanging intern opgevangen. 
- De ICT-coördinator van ons IKC heeft de IKCR geïnformeerd over de voortgang van “Digitale geletterdheid en de 

doorgaande lijn”.    
- De schoolontwikkeling “Anders organiseren” is vast punt van de IKCR-agenda. Begin november vond een  
  informatieve ouderavond over dit onderwerp plaats. Er is een ouderpanel geformeerd. De IKCR was positief over  
  de leerlingenraad, die volgend schooljaar (23-24) wordt opgesteld. 
- De (ontwikkel-)punten van het schooljaarplan zijn met de IKCR besproken. 
- De IKCR is geïnformeerd over ‘Toparrangement’ (het naschoolse aanbod). 
- KOV: het ‘Pedagogisch werkplan’ en het document ‘Veiligheid & Gezondheid’ worden continue geactualiseerd. 
- De IKCR is op de hoogte gebracht van het geactualiseerde veiligheidsplan (ontruiming, controle apparatuur en 

medisch protocol).  
- De IKCR had begrip voor het late informeren van de wijziging in het uurtarief kinderopvangkosten (een landelijke 

beleidsverandering).  
- Activiteiten: Sinterklaas kwam op bezoek; er was weer een heuse PJF-kerstmarkt; de workshops hebben volledig  
  doorgang gevonden; alle groepen zijn op schoolreis gegaan; vanaf januari vond iedere maand een activiteit plaats    
  in het kader van ‘PJF 50’; en het schooljaar is feestelijk afgesloten met spelletjes op het plein.  
- Klachtenregeling. Er waren in het schooljaar 2021-2022 geen klachten.  
- De IKCR heeft kennisgenomen van voor haar belangrijke punten uit de GMR-notulen.  
- ‘Zichtbaarheid van ons IKC’. De advertenties en berichten zijn positief ontvangen.   
- De IKCR is geïnformeerd over de uitkomst van de GGD-controle in de KOV. 
- De IKCR heeft haar ambities uitgesproken en wil graag volgend jaar de komende onderwerpen bespreken:  
  betrokkenheid in de zoektocht naar een nieuwe directeur;  geïnformeerd blijven over de ontwikkelingen in  
  “onderwijs anders organiseren”; op de hoogte gebracht worden over de acties n.a.v. het tevredenheidsonderzoek.  
 
Instemming en advies   
- De MR-geleding heeft ingestemd met de begroting schoolfonds en hoogte en bestemming ouderlijke bijdrage.    
- De MR-geleding heeft ingestemd met de inhoud van de informatiegids 2022-2023.  
- De MR-geleding heeft ingestemd met het schooljaarplan 2022-2023. Bijstelling was niet aan de orde.   
- De MR-geleding heeft ingestemd met de berekening ouderbijdrage en schoolreisgeld 2022-2023.  
- De IKCR heeft kennisgenomen van het schooljaarverslag 2021-2022.   
- De IKCR heeft kennisgenomen van het Huishoudelijk Reglement Ouderwerkgroep.  
- IKCR heeft ingestemd met het SOP 2022-2023. Naar aanleiding hiervan is de zorgroute toegelicht.  
- De IKCR (PMR) heeft ingestemd met het werkverdelingsplan 2022-2023.     
- De IKCR (OC) heeft ingestemd met de ‘Locatiespecifieke informatie ter aanvulling op het pedagogisch werkplan’. 
- De IKCR (OC) heeft ingestemd met het vaste-gezichtencriterium en de 3-uursregeling van de KOV. 


